
Provincie Flevoland  
T.a.v. Voorzitter van Provinciale Staten dhr. L. Verbeek  
  
Onderwerp: Jacht op wasbeer en wasbeerhond  
Datum: 31 oktober 2023  
  
Geachte voorzitter van de Provinciale Staten,   
  
Overeenkomstig artikel 23, lid 1 en 2 van het Reglement van Orde stelt de fractie van de  
Partij voor de Dieren de volgende vragen aan het college van Gedeputeerde Staten over de 
voorgenomen jacht op de wasbeer en wasbeerhond.  
 
Uit een artikel, welke gepubliceerd door Omroep Flevoland op 22 oktober 2023 
(https://www.omroepflevoland.nl/nieuws/353486/jacht-op-wasbeer-en-wasbeerhond-geopend), 
blijkt dat de provincie opdracht heeft gegeven aan jagers om wasberen en wasbeerhonden af te 
schieten of te vangen. 
  
Wij stellen de volgende vragen aan het college van GS:  
  

1. Kan GS de informatie in het artikel van OFL bevestigen dat de Provincie Flevoland inderdaad 
opdracht heeft gegeven tot het afschieten of vangen van de wasbeer en de wasbeerhond? 
Zo ja, kan GS aangeven op basis hiervan zij de noodzaak ziet om hiertoe over te gaan?; 

2. Kan GS in het verlengde hiervan aangeven wat de bestemming gaat zijn van de gevangen 
wasberen en wasbeerhonden? Zo nee, waarom niet? 

3. Kan GS nadere informatie verstrekken over de hoeveelheid wasberen en wasbeerhonden 
welke zijn waargenomen in het afgelopen jaar in de Provincie Flevoland? Zo nee, waarom 
niet? 

4. Kan GS nadere informatie verstrekken over hoe vaak in deze gevallen er meldingen zijn 
geweest van zogenoemde ‘overlast’ of schade door deze dieren? Zo nee, waarom niet? 

5. Is GS het met de Partij voor de Dieren eens dat afschot en afvangen van deze dieren de 
oorzaak van het probleem niet wegneemt, maar alleen maar zorgt voor een toename van het 
aantal dieren, doordat de voorplanting toeneemt, zoals we bijvoorbeeld zien in buurland 
Duitsland? Zo nee, waarom niet? Zo ja, op welke informatie baseert GS zich?  

6. Is GS het met de Partij voor de Dieren eens dat het uitroeien van de wasberen en 
wasbeerhonden – los van de wenselijkheid en ethische kant ervan – dan ook onmogelijk is?  

7. Is GS het met de Partij voor de Dieren eens dat het veel beter zou zijn om te kijken naar 
preventieve maatregelen om vestiging van exoten in onze provincie te voorkómen (zoals het 
verbinden van de natuur, het herstellen van het natuurlijk evenwicht en daarmee dus ook 
het creëren van natuurlijke vijanden van deze exoten) in plaats van deze dieren te 
bestrijden? Zo nee, waarom niet? Zo ja, is GS bereid om op korte termijn met een plan naar 
Provinciale Staten te komen waarin preventieve maatregelen zijn opgenomen ten aanzien 
van de vestiging en uitbreiding van exoten, zoals wasbeer en wasbeerhond en waarbij geen 
afschot hoeft plaats te vinden? 

8. Is GS bereid om een actieve rol te spelen in de communicatie en lobby richting Europa en een 
voortrekkersrol te pakken in preventieve maatregelen in plaats van de kogel om de vestiging 
en uitbreiding van exoten te voorkomen? Zo nee, waarom niet? 

 
  
Sylvia Kers,  
Partij voor de Dieren Flevoland  
 


